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PROTOKÓŁ NR XLII/18 SESJI RADY GMINY REŃSKA WIEŚ  

W DNIU 26 CZERWCA 2018 ROKU 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie oraz stwierdzenie prawomocności obrad sesji Rady Gminy Reńska Wieś; 

2. Informacja z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Reńska Wieś; 

3. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Gminy; 

4. Informacja z działalności międzysesyjnej Komisji Stałych Rady Gminy; 

5. Funkcjonowanie Związku Międzygminnego Czysty Region i przedstawienie jego działalności na terenie 

Gminy Reńska Wieś; 

6. Głosowanie nad uchwałami w sprawie: 

1) zmiany budżetu gminy Reńska Wieś na rok 2018; 

2) zmiany w wieloletniej prognozie finansowej; 

3) powołania skarbnika Gminy Reńska Wieś; 

4) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Reńska Wieś; 

5) przekazania projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Reńska Wieś; 

6) nadania nazwy ulicy w Większycach (Spokojna); 

7) nadania nazwy ulicy w Większycach (Złota); 

8) zasad udzielania dotacji z budżetu gminy na sfinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków; 

7. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

8. Zapytania i interpelacje; 

9. Zamknięcie obrad.  
 

Obecnych 12 radnych ze statutowego składu 15 radnych lista obecności, nieobecna Radna I. Mainka,  

E. Barteczko, B. Wiśniewska (załącznik nr 1). 
 

Ad. 1 Przewodniczący Rady Gminy Reńska Wieś K. Flegel - otwarcie, powitanie gości, stwierdzenie 

prawomocności obrad XLII Sesji Rady Gminy Reńska Wieś, oddanie głosu Wójtowi w sprawie 

wprowadzenia zmian do porządku obrad. 

Wójt M. Wojciechowski: prośba o wycofanie z porządku obrad dwóch uchwał:  

- w sprawie zmiany w wieloletniej prognozy finansowej – wyjaśnienie, że nie ma takiej potrzeby;  

- w sprawie zasad udzielania dotacji z budżetu gminy na sfinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków – wyjaśnienie, że 

zdaniem Radcy przed podjęciem uchwały konieczna jest opinia Urzędu Ochrony Konkurencji  

i Konsumentów.  
 

Przewodniczący K. Flegel -  zapytanie, czy do porządku obrad jeszcze ktoś chce wnieść zmiany? W 

związku z brakiem uwag, zarządzenie głosowania: kto jest za przyjęciem porządku obrad 

pomniejszonego o omówione przez Wójta uchwały? W głosowaniu brało udział 12 radnych.  Za 

głosowało 11 radnych, przeciw nie głosował nikt, wstrzymał się od głosu 1 Radny J. Greinert.  
 

Nowy przegłosowany porządek obrad: 

1. Otwarcie oraz stwierdzenie prawomocności obrad sesji Rady Gminy Reńska Wieś; 

2. Informacja z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Reńska Wieś; 

3. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Gminy; 

4. Informacja z działalności międzysesyjnej Komisji Stałych Rady Gminy; 
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5. Funkcjonowanie Związku Międzygminnego Czysty Region i przedstawienie jego działalności na terenie 

Gminy Reńska Wieś; 

6. Głosowanie nad uchwałami w sprawie: 

1) zmiany budżetu gminy Reńska Wieś na rok 2018; 

2) powołania skarbnika Gminy Reńska Wieś; 

3) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Reńska Wieś; 

4) przekazania projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Reńska Wieś; 

5) nadania nazwy ulicy w Większycach (Spokojna); 

6) nadania nazwy ulicy w Większycach (Złota); 

7. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

8. Zapytania i interpelacje; 

9. Zamknięcie obrad.  
 

Ad. 5 Przewodniczący K. Flegel: w związku ze zwyczajem Rady i poszanowaniem czasu Gości, 

przejście do punktu 5, oddanie głosu Przedstawicielowi Czystego Regionu Krzysztofowi Ważny. 

Przewodniczący Zarządu Czysty Region  K. Ważny – prezentacja multimedialna (załącznik nr 2) 

Radny K. Olszowka: zapytanie o możliwość dodania dodatkowego pojemnika do nieselektywnej 

zbiórki odpadów 
Przewodniczący Zarządu Czysty Region  K. Ważny: odp. trzeba zmienić deklarację. 

 

Radny K. Pogodzik, zapytanie: jak wygląda segregacja na terenie miasta? Ile śmieci zostanie 

wyprodukowanych w celu edukacji? Kto będzie ponosił kary za nieosiągnięcie poziomu segregacji? 

Przewodniczący Zarządu Czysty Region  K. Ważny: odpowiedź, że będzie edukacja papierowa, która 

wytworzy na pewno jakąś ilość odpadów, będzie też edukacja elektroniczna (aplikacja na smartfony)   

i edukacja warsztatowa. Ankieterzy będą jeździć do sołectw, terminarz będzie podany na stronie.  Kary 

będzie ponosić konkretna gmina, która nie osiągnie poziomu segregacji. W Kędzierzynie - Koźlu  

w domach jednorodzinnych selektywna zbiórka jest dobra, system burzą blokowiska. Za 

niesegregowanie będzie podwyższona opłata. Związek będzie stawiał nacisk na edukację.  
 
Sołtys Łężce J. Plesch: zapytanie co z mieszkańcami, którzy nie mają złożonej deklaracji, twierdząc, że 

nie generują śmieci?  Jaki plastik jest przetwarzany? Czy myć plastikowe pojemniki np. po jogurtach? 
Przewodniczący Zarządu Czysty Region  K. Woźny: 20 % mieszkańców się ukrywa, prośba  

o podanie namiarów do takich osób, a służby Czystego Regiony przyjadą i sprawdzą. Przetwarzamy 

butelki po napojach, chemię gospodarczą, białe pojemniki po jogurtach, masłach, czystą folię 

bezbarwną.  Ściągalność tych co zdeklarowali to 97%. Czyste umyte pojemniki wrzucać do żółtego 

worka, nieumyte do czarnego.  

 

Sołtys Reńska Wieś J. Kowalski: zapytanie co rolnicy mają robić z siatkami z prasowania po zużyciu 

słomy. 

Przewodniczący Zarządu Czysty Region  K. Ważny: odp. to są odpady  produkcyjne, sugestia by 

podpisać umowę z inną firmą. Związek odpowiada za odpady komunalne,  to co powstaje w kuchni,  

w gospodarstwie domowym. 
 
Sołtys Gierałtowice R. Kolenda: prośba, by harmonogramy rozdawane były w formacie A4.  

W kubłach były małe nieczytelne kartki A5. 
Przewodniczący Zarządu Czysty Region  K. Ważny: Związek ma na stronie internetowej 

harmonogram do pobrania w formacie A4.  

Wójt M. Wojciechowski, wyjaśnienie, że to Usługi Komunalne rozdawały w formacie A5.  
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Sołtys M. Matuszewski, zgłoszenie problemu śmieci wielkogabarytowych, które nie były zabrane  

w terminie i szpeciły wioskę. Sugestia, żeby powstały MPSZOKi.  
Przewodniczący Zarządu Czysty Region  K. Ważny: wyjaśnienie, że śmieci wielkogabarytowych jest  

o 100 % więcej, a kadra pracownicza ograniczona. Nie ma chętnych ludzi do pracy.  W przyszłym roku 

będą wprowadzone zmiany, np. częstszy wywóz lub podział na ulice.  
 
Przewodniczący Zarządu Czysty Region  K. Ważny: prośba o przekazanie komunikatu mieszkańcom 

że w lipcu będą chodziły osoby z Czystego Regionu w celu podpisania deklaracji.  (Załącznik nr 3). 
 
Radny J. Tomanek: zapytanie o cenę za każdą kolejną osobę w rodzinie. 
Przewodniczący Zarządu Czysty Region  K. Ważny odpowiedź: cztery osoby za 15 zł, piąta osoba 

9,50 zł, szósta i kolejne osoby 3,50 zł .  
 
Sołtys Łężce J. Plesch, zapytanie do Wójta o stawkę 3,50 brutto/netto? 
Przewodniczący Zarządu Czysty Region  K. Ważny: księgowa przygotuje umowy, środki będą 

płacone przez Związek.  
Wójt M. Wojciechowski: Sołtys nie musi tego robić są inne osoby chętne.  
 
Sołtys R. Pielot Radziejów zapytanie, gdzie można zrobić zmiany w deklaracjach? 

Przewodniczący Zarządu Czysty Region  K. Ważny, odpowiedź, że w Związku i w Gminie. 
 
Przewodniczący K. Flegel: Ogłoszenie 5 minutowej przerwy.  

Przewodniczący K. Flegel: wznowienie obrad po przerwie, stwierdzenie że obrady są prawomocne.  

Przejście do punktu 2. Oddanie głosu Wójtowi. 

 
Ad. 2 Wójt M. Wojciechowski: Informacja z działalności międzysesyjnej Wójta  od 30 maja do 26 

czerwca (załącznik nr 4) 
Uzupełnienie sprawozdania: 
- 8 lipca Święto Herbowe – zaproszenie Radnych i Sołtysów. 
- 25-28.08.2018 dożynki w Białej Piska, Wyjazd autokarowy dla 20 osób. Chętni zgłaszać się do 

sekretariatu. 
- pomniki przyrody. Prośba do Radnych o zgłoszenie na dzisiejszej Sesji wniosku o podjęcie uchwały  

w sprawie pomników przyrody. Brak wniosku spowoduje formalne zakończenie sprawy pomników.  
 

Ad. 3. Przewodniczący K. Flegel: Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady  

(załącznik nr 5) 
 

 

Ad. 4. Sprawozdanie Komisji Stałych 
 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, K. Olszowka, 18 czerwca, temat: Informacja 

dotycząca gospodarki wodno-kanalizacyjnej, ZUK Baborów, opłaty obowiązujące w gminie są 

relatywnie niskie na tle innych gmin, należy rozważyć wprowadzenie opłat eksploatacyjnej, 

przeznaczonej na modernizację sieci, by zmniejszyć jej awaryjność i straty wody, które przekraczają 20 % 
 

Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej J. Greinert: Komisja 25 czerwca, temat 

bezpieczeństwo w Gminy Reńska Wieś i omówienie projektów uchwał. 
 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej J. Tomanek: Komisja Rewizyjna miała swoje 

posiedzenie w poniedziałek, 11 czerwca 2018. Tematem  posiedzenia była analiza kosztów związanych  

z funkcjonowaniem placówek oświatowych oraz pozyskanie informacji z bieżącej działalności szkół.  
 

Przewodniczący K. Flegel: otwarcie dyskusji nad sprawozdaniami. Brak chętnych do podjęcia 

dyskusji. Przejście do punktu 6.  
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Ad. 6.1) PROJEKT UCHWAŁY NR XLII/251/18 w sprawie zmiany budżetu gminy na 2018r. 

Przewodniczący K. Flegel: prośba do Wójta o omówienie projektu uchwały. 

Wójt M. Wojciechowski: przedstawienie projektu uchwały (załącznik nr 6).  

Przewodniczący K. Flegel: otwarcie dyskusji.  W związku z brakiem pytań, zarządzenie głosowania: 

kto jest za przyjęciem przedstawionej uchwały sprawie zmiany budżetu? W głosowaniu brało udział 12 

radnych. Za głosowało 11 radnych;  przeciw nie głosował nikt, wstrzymał się od głosu 1 Radny J. 

Domin,.  

 

Ad. 6.2) PROJEKT UCHWAŁY NR XLII /252/18 w sprawie powołania skarbnika Gminy Reńska 

Wieś (Załącznik nr 7). 

Przewodniczący K. Flegel: przedstawienie projektu uchwały. Zapytanie czy jest konieczny komentarz? 

W związku z brakiem pytań, zarządzenie głosowania: kto jest za przyjęciem przedstawionej uchwały?  

W głosowaniu brało udział  12 radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw i wstrzymujących się od 

głosów nie było. Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 
 

Ad. 6.3) PROJEKT UCHWAŁY NR XLII /253/18 w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy  

Reńska Wieś (załącznik nr 8).   

Przewodniczący K. Flegel: przedstawienie projektu uchwały, otwarcie dyskusji. 

Radny B. Ardeli: zapytanie, czy ta uchwała będzie obowiązywała też nowego wójta? 

Przewodniczący K. Flegel: odp. nowy wójt, nowa uchwała. W związku z brakiem innych pytań,  

Zarządzenie głosowania: kto jest za przyjęciem przedstawionej uchwały? W głosowaniu brało udział  11 

radnych. Za głosowało 7 radnych;  wstrzymało się od głosu 4 Radnych: K. Olszowka; J. Domin;  

J. Majnusz, K. Flegel, przeciw nie zagłosował nikt, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu (J. Tomanek).     

 

Ad. 6.4) PROJEKT UCHWAŁY NR XLII /254/18 w sprawie przekazania projektu Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Reńska Wieś;  (załącznik nr 9), 

Przewodniczący Rady K. Flegel: przekazanie głosu Wiceprzewodniczącemu 

Wiceprzewodniczący K. Pogodzik: przedstawienie projektu uchwały  

Radny J. Domin: zakwestionowanie w projekcie zapisu dotyczącego zabezpieczenia wody na cele 

pożarowe. ZUK Baborów powinno utrzymać sieć tak, żeby zagwarantować wodę przeciwpożarową.   

Wójt M. Wojciechowski: odpowiedź, że opinie prawne są inne, to jest projekt regulaminu, jeżeli jest to 

niezgodne z prawem, to Wody Polskie to zakwestionują.  

Wiceprzewodniczący K. Pogodzik: W związku z brakiem innych pytań, zarządzenie głosowania: kto 

jest za przyjęciem przedstawionej uchwały? W głosowaniu brało udział  12 radnych. Za głosowało 11 

radnych;  przeciw nie zagłosował nikt, wstrzymał się od głosu 1 radny J. Domin. 
 

Ad. 6.5) PROJEKT UCHWAŁY NR XLII/255/18 w sprawie nadania nazwy ulicy w Większycach 

(załącznik nr 10), 

Przewodniczący K. Flegel: oddanie głosu Wiceprzewodniczącemu 

Wiceprzewodniczący J. Majnusz: przedstawienie projektu uchwały, otwarcie dyskusji 

Sołtys Większyce M. Matuszewski: stwierdzenie, że jako Sołtys nic o tym nie wie, prośba  

o wyjaśnienie które to są ulice. 

Wójt M. Wojciechowski: wyjaśnienie Sołtysowi, gdzie położone są omawiane ulice. Stwierdzenie, ze 

osoby budujące tam dom wystąpiły do Gminy o nadanie takich nazw ulicy, nie było potrzeby 

angażowania Sołtysa.  

 Wiceprzewodniczący J. Majnusz: W związku z brakiem innych pytań, zarządzenie głosowania: kto 

jest za przyjęciem przedstawionej uchwały? W głosowaniu brało udział  12 radnych. Za głosowało 11 

radnych;  przeciw nie głosował nikt, wstrzymał się od głosu 1 radny J. Domin. 
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Ad. 6.6) PROJEKT UCHWAŁY NR XLII/256/18 w sprawie nadania nazwy ulicy w Większycach 

(załącznik nr 11), 

Przewodniczący Rady K. Flegel: przekazanie głosu Wiceprzewodniczącemu 

Wiceprzewodniczący J. Majnusz: przedstawienie projektu uchwały sprawie nadania nazwy ulicy  

w Większycach, otwarcie dyskusji. W związku z brakiem pytań, zarządzenie głosowania: kto jest za 

przyjęciem przedstawionej uchwały? W głosowaniu brało udział  12 radnych. Za głosowało 11 radnych;  

przeciw nie zagłosował nikt, wstrzymał się od głosu 1 radny J. Domin. 
 

Ad 7. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący K. Flegel: Zarządzenie głosowania:  kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej 

sesji bez czytania? W głosowaniu brało udział 12 radnych.  Za głosowało 10 radnych, przeciw nie 

zagłosował nikt, wstrzymało się od głosu 2 radnych, U. Friedla i J. Domin. 
 

Ad 8. Zapytania i interpelacje. 

Radny K. Olszowka: zgłoszenie problemu w Reńskiej Wsi na ul. Dolnej, prośba o wymianę 

krawężników.  

Wójt M. Wojciechowski: odp. w poniedziałek będziemy rozmawiać z Wykonawcą, pojedziemy i 

zobaczymy.  
 

Radny B. Ardeli: zapytanie na jakim etapie jest projekt drogi w Naczysławkach.  

Wójt M. Wojciechowski: odpowiedź, że projektant jest w trakcie pracy.  
 

Sołtys Łężec J. Plesch, zapytanie dot. projektu kanalizacji sanitarnej na Wygodzie w Łężcach. 

Wójt M. Wojciechowski: odpowiedź, że rozmowy z projektantem, który projektował kanalizację dla 

Urbanowic trwają, przedstawi ofertę. 
 

Radna V. Nabdrdalik: zapytanie kto jest autorem zestawienia kosztów robót do wykonania  

w ramach budowy szkoły i Sali gimnastycznej w Reńskiej Wsi 

Wójt M. Wojciechowski: odpowiedź, że Pani U. Szczypińska 

 

Sołtys Większyc M. Matuszewski: zgłoszenie problemu braku przejścia dla pieszych, 

Wójt M. Wojciechowski: odpowiedź, że Generalna Dyrekcja odpowiedziała że można zrobić 

przejście ale na koszt gminy (ok. 15 tys. zł). Problem dotyczy jednej osoby. Z obserwacji wynika, 

że ten przystanek jest bardzo rzadko używany. Zapytanie czy nie ma pilniejszych wydatków.    

 

Radny J. Domin: stwierdzenie, że pieniądze są, że Gmina bogaci banki, zarzut o nieudolność 

prowadzenia inwestycji, opóźnianie inwestycji powoduje ich podrożenie, źle szacowany, kosztorys 

Szkoły w Reńskiej Wsi. Przytoczenie problemu worków śnieżnych, konstrukcji stalowej, stref 

pożarowych. Zarzut braku jakości pracy.  

Wójt M. Wojciechowski: wyjaśnienie, że kosztorys szkoły w Reńskiej wsi obejmuje 

termomodernizację, nie remont. 
 

Sołtys Łężec J. Plesch: zapytanie termin kanalizacji w Łężcach? 

Wójt M. Wojciechowski:  odpowiedź, że w przyszłym tygodniu będzie zorganizowane spotkanie  

z mieszkańcami.  
 

Ad 10. Przewodniczący Rady K. Flegel – zakończenie obrad XLII Sesji Rady Gminy Reńska Wieś. 
 

Obrady sesji zakończono o godz. 16.00   

Protokołowała: Anna Ludwig 
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Załączniki do protokołu: 
1. Lista obecności radnych; 

2. Prezentacja multimedialna nt. Czysty Region na terenie Gminy Reńska Wieś; 

3. Czysty Region Zawiadomienie  o zmianie wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

4. Informacja z działalności międzysesyjnej Wójta;  

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego; 

6. Uchwała nr 251 w sprawie  zmiany budżetu gminy Reńska Wieś na rok 2018;.  

7. Uchwała nr 252 w sprawie powołania Skarbnika  

8. Uchwała nr 253 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Reńska Wieś 

9. Uchwała nr 254 w sprawie przekazania projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Reńska Wieś 

10. Uchwała nr 255 w sprawie  nadania ulicy w Większycach (Spokojna) 

11. Uchwała nr 256 w sprawie nadania ulicy w Większycach (Złota) 

12. Zestawienie kosztów robót do wykonania w ramach budynku szkoły i Sali gimnastycznej w Reńskiej Wsi 

13. Lista obecności zaproszonych gości; 

14. Lista obecności Sołtysów; 

15. Zawiadomienie o Sesji – Radni; 

16. Zawiadomienie o Sesji – Sołtysi; 

17. Zawiadomienie o Sesji – Prezes Zarządu Czysty Region Krzysztof Ważny 

 

 

 

 


